
Hei.  

 

Vi er en gruppe fra Målselv kommune som er i oppstartsfasen når det gjelder velferdsteknologi. Vi 

velger derfor å sende mail til en del kommuner i landet for å høre om deres erfaringer med dette. 

Håper derfor dere vil ta dere tid til å svare på en del spørsmål vi har angående dette.  

Dersom du ikke kan svare selv, ber vi deg videresende mailen til relevant person. 

 

1. Hvilke tilbydere av velfersteknologi bruker dere? 

2. Hva slags utstyr/hjelpemidler er tatt i bruk? 

3. Leier dere ut utstyr, eller må bruker/pasient eie selv? 

4. Dersom dere leier ut, tar dere depositum for leie? 

5. Hvem blir alarmer/varsler sendt til, og hvordan blir de sendt? 

6. Har dere laget egen opplæringsplan eller informasjonsbrosjyre til bruker/pårørende? 

7. Har dere noe utstyr som kommuniserer opp mot Wisma? 

8. Har det blitt mere tid til andre pasientretta oppgaver etter at velferdsteknologi er tatt i bruk? 

9. Har dere erfaring med at noe utstyr er unødvendig eller ikke brukbart? Evt. Hvilket? 

10. Har det vært utfordringer med å få implementert velferdsteknologien blant de ansatte? 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

 

Linn Turid Lunde og Karina Johannessen 


